

NO. SOALAN: 51

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : JAWAB LISAN

**DARIPADA : DATUK NUR JAZLAN BIN MOHAMED
[PULAI]**

TARIKH : 25 MAC 2014

RUJUKAN : 6557

SOALAN:

Datuk Nur Jazlan bin Mohamed [Pulai] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan angka Pertubuhan Bukan Kerajaan (NGO) yang berdaftar dengan pendaftar pertubuhan serta berapakah jumlah NGO yang dikenal pasti sebagai haram kerana tidak berdaftar dan apakah tindakan yang diambil Kerajaan terhadap NGO-NGO ini.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Kementerian Dalam Negeri (KDN) melalui Jabatan Pendaftaran Pertubuhan Malaysia (JPPM) bertanggungjawab untuk mentadbir dan menguatkuasakan Akta Pertubuhan 1966 (Akta 335), Peraturan-Peraturan Pertubuhan 1984 dan dasar-dasar mengenai pertubuhan; mengawal dan mengawasi pertubuhan supaya tidak bertentangan dengan keamanan, kebajikan, keselamatan, ketenteraman awam, ketertiban atau akhlak negara Malaysia serta mengurus dan menyimpan rekod-rekod pendaftaran berkaitan dengan pertubuhan dan cawangan pertubuhan berdaftar. Sehubungan dengan itu, jumlah Pertubuhan Bukan Kerajaan (NGO) yang berdaftar dengan JPPM sehingga tahun 2013 adalah sebanyak 58,179 pertubuhan (tidak termasuk pertubuhan politik).

KDN tidak mempunyai rekod mengenai jumlah pertubuhan yang tidak berdaftar dengan JPPM. Namun demikian, KDN melalui JPPM telah mengenal pasti 48 pertubuhan yang bergerak tanpa berdaftar dan telah mengambil tindakan di bawah Seksyen 5 Akta Pertubuhan 1966 (Akta 335). Dalam hal ini, semua pertubuhan tersebut telah diwartakan sebagai pertubuhan yang menyalahi undang-undang.

PARLIMEN MALAYSIA
PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : TENGKU RAZALEIGH HAMZAH [GUA MUSANG]
TARIKH : 25 MAC 2014 (SELASA)
SOALAN : Tengku Razaleigh Hamzah minta MENTERI PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI menyatakan sama ada Kementerian akan melaksanakan Rancangan Buku Hijau bentuk baru yang lebih produktif lagi berkesan untuk menjamin bekalan dan pemasaran beras, sayur-sayuran, buah-buahan tempatan dan lain-lain yang cukup pada harga yang berpatutan, mengurangkan import supaya menyelamatkan tukaran asing, menambah aktiviti dan peluang pekerjaan.

JAWAPAN OLEH : YB. MENTERI PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI

Tuan Yang Dipertua,

Kementerian Pertanian dan Industri Asas Tani pada masa ini tiada bercadang untuk melaksanakan semula Rancangan Buku Hijau yang telah pun dilaksanakan dahulu. Walau bagaimana pun, industri agromakanan akan terus diperkasakan selaras dengan Dasar Agromakanan Negara (DAN) 2011-2020, bagi memastikan kelestarian jaminan bekalan makanan yang mencukupi dan selamat dimakan serta menyumbang kepada peningkatan pendapatan negara dan usahawan tani. Di bawah DAN, pelbagai strategi dan langkah telah diambil oleh Kerajaan bagi meningkatkan hasil dan bekalan makanan negara bagi mengurangkan kebergantungan kepada import makanan asas dari luar negara melalui pelaksanaan program-program pertanian yang mempunyai nilai tambah tinggi dan berdaya komersial.

Dasar Agromakanan Negara (2011-2020) telah menetapkan Tahap Sara Diri (SSL) beras dikekalkan pada kadar 70% dan akan dikaji dari semasa ke semasa. Sementara itu, Bagi menjamin bekalan makanan dan pemasaran beras, langkah-

langkah yang telah diambil Kerajaan dalam meningkatkan pengeluaran padi yang seterusnya akan meningkatkan pengeluaran beras adalah seperti berikut:

- i. Pewujudan empat kawasan IADA baru;
- ii. Pelaksanaan projek-projek NKEA;
- iii. Pengukuhan infrastruktur pengairan dan saliran;
- iv. Penggunaan varieti baru dan benih padi sah;
- v. Pengamalan teknologi pertanian tepat; dan
- vi. Meningkatkan penggunaan automasi dan mekanisasi.

Selain itu, bagi memastikan pengeluaran sayur-sayuran dan buah-buahan tempatan memenuhi keperluan domestik, beberapa strategi dan pelan tindakan telah digariskan di bawah DAN seperti pembangunan Taman Kekal Pengeluaran Makanan (TKPM), projek pembangunan tanah terbiar, projek kelompok, pembangunan kawasan luar jelapang padi untuk tanaman sayur-sayuran dan buah-buahan, penanaman secara integrasi dengan tanaman industri, mempergiat pembangunan varieti dan klon buah-buahan, program Tanam Semula Buah-buahan Terpilih yang akan bermula pada tahun 2014 dan penambahan kawasan baru bagi tanaman sayur-sayuran seluas 8,300 hektar menjadikan jumlah keseluruhan 38,000 hektar dan tanaman buah-buahan seluas 23,000 hektar daripada jumlah keluasan 290,800 hektar menjelang 2020.

Ia merupakan usaha penting bagi memastikan kualiti serta kuantiti hasil tanaman dapat diperkukuhkan untuk pasaran dalam negeri dan juga luar negara, di samping menjamin sumber pendapatan pekebun secara berterusan.

Bagi menjamin harga berpatutan, aktiviti hiliran dan pemasaran juga akan terus dimantapkan dengan menambahbaik khidmat sokongan di sepanjang rangkaian nilai menerusi perluasan program yang bersepadu daripada peringkat pengeluaran, pemprosesan dan pemasaran seperti ladang kontrak bagi memastikan industri agromakanan terus berdaya saing.

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT MALAYSIA

PERTANYAAN : **LISAN**
DARIPADA : **DATUK IR. DR. WEE KA SIONG**
KAWASAN : **AYER HITAM**
TARIKH : **25.3.2014 (SELASA)**
NO. SOALAN : **53**

Y.B. DATUK IR. DR. WEE KA SIONG minta **MENTERI PERDAGANGAN ANTARABANGSA DAN INDUSTRI** menyatakan butir-butir lanjut pembayaran insentif bagi Kenderaan Tamat Hayat (ELV) yang akan diluputkan. Apakah implikasi Dasar Automotif Nasional (NAP3) terhadap pengusaha/penjual kenderaan terpakai dan apakah pendekatan “*soft landing*” bagi membantu mereka.